
Karaköy’ün yeni sakini

Đstanbul’un son dönemdeki 
gözdelerinden Karaköy’de iki ay önce 
hizmete giren Sub Hotel, semtteki 
değişime yön veren işletmelerin başında 
geliyor

Karaköy’ün yaşadığı değişimde popüler 
kafelerinin ve restoranlarının payı büyük 
elbette. Ama asıl gizli güç; oteller. 
Özellikle sabah erken saatlerde ve 
akşamüstü kalabalık olan Karaköy 
sokakları gün geceye dönerken boşalıyor 
ama yakında belli noktaların trafiğe 
kapatılmasının bu durumu çok çabuk 
değiştirmesi bekleniyor. O zaman meydan 
şimdilerde yeni yeni açılan otellere 
kalacak. Necatibey Caddesi’nde, iki ay 
önce açılan Sub Hotel bu otellerin içinde başı çekenlerden. “Evinizde 
yaşayamayacağınız tecrübeyi yaşatmak” misyonuyla hizmet vermeye 
başlayan otel önümüzdeki haftalarda açılacak olan restoran-kafesiyle 
hem turistlere hem de şehri yeniden keşfetmek isteyen Đstanbullulara 
hitap ediyor. Mekanın yöneticisi Kazım Çetin’le buluşup mekanı 
konuştuk.

Karaköy’de bir otel açmaya nasıl karar verdiniz? 
 
Bölgede çok ciddi bir potansiyel var. Bunu tespit etmek zor değil. 
Karaköy şu an yükselen yıldız. Nasıl iki sene önce Cihangir çok popüler 
bir yerse şu anda en fazla merak edilen yer Karaköy. Bunda Karabatak 
kafenin rolü büyük. Karabatak’la başladı, Ops açıldı ardından, Bej çok 
iyi bir noktaya geldi. Sonra da biz geliyoruz. Turist gözüyle bakarsak 
burası Sultanahmet ve Taksim arasında, pek çok yere yürüme 
mesafesinde. Đstanbullular açısından bakarsak da en büyük avantajı düz 
yol olması. Taksim’e ya da Boğaz’daki herhangi bir gece kulübüne 
burada bir şeyler yiyip içtikten sonra geçmek moda oldu.

“Karaköy eskiden de çok popülerdi, zamanla insanların korktukları 
bir yer oldu”

Yola çıkarken ne vardı aklınızda? 
 
Burada çok fazla iş yeri var. Onlara hitap eden, öğlen menüsü güçlü bir 
yer olsun istedik. Kafesi, restoranı güçlü bir otel yaratmak amacıyla 
çıktık yola. Bu binada daha önce işyerleri vardı. Biz alıp kendi 
zevkimize göre yeniledik. Mimarımız Büşra Yeltekin’in çabalarıyla bu 
hale getirdik.

 Karaköy’e neler oluyor? 
 
Karaköy eskiden de çok popülerdi. Zamanla insanların gelmeye 
korktukları ama gizemini koruyan bir yer durumuna geldi. Şimdi yine 
benzer süreçten geçiyor. Otellerle, kafelerle, gelip giden sanat 
camiasından insanlarla buranın çehresi de yavaş yavaş dönüşüyor. 
Belediye teşvikleriyle eski binaların yenilenerek sanat dünyasına 
kazandırılıyor. Boğazkesen’de başlayan, Taksim’den yavaş yavaş aşağı 
doğru inen bir sanat merkezi haline geliyor. Đleride belki de tamamen 
sanatla anılacak.

 Tophane’deki gerilimin benzeri burada yaşanır mı? Esnaf nasıl 
değerlendiriyor bu değişimi? 
 
Çok mutlular. Burası Boğazkesen’den farklı olarak tutucu olmayan bir 
yer. Çünkü burada mesken yok, her yer işyeri. Onları da 18.00’de 
kapatıp gidiyorlar. O nedenle Boğazkesen’de yaşanan sıkıntılar 
yaşanmıyor. Đnşallah esnaf 
hiç terk etmez burayı, perşembe pazarı hep kalır. Çünkü insanlar 
buradaki sanat galerilerini gezmekten olduğu kadar aralarda esnafı 
görmekten, o otantiklikten de hoşnutlar. Umarım bu hiç bozulmaz.
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“24 saat açık işletmeler çoğalırsa Karaköy daha farklı bir hale 
gelecek”

 Bu mekanda bir otel, bir de kafe-restoran var değil mi? 
 
Evet, otelimiz iki ay kadar önce açıldı. Restoranımızda önümüzdeki 
günlerde hizmet vermeye başlayacak. Şimdilik bölgede 24 saat açılan 
olan tek işletme biziz. Zamanla çoğalırsak burası daha farklı bir hale 
gelecek. Müşterilerimizin yüzde 95’i turistler. Şimdilik sadece oda-
kahvaltı veriyoruz. Restoranımıza açıldıktan sonra Türk ve dünya 
mutfağından örnekler sunacağız.
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